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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 76, 2.stāva zāle 

 
09.02.2024. Nr. 2 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 9.februārī plkst. 10:00 
Sēde sākta 2024.gada 9.februārī plkst. 10:00 
Sēde slēgta plkst. 11:33 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: 
Aivars Priedols, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Jānis Veits, Edgars Treimanis, 
Raimonds Reinis, Andris Jankovskis. 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: 
Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Uldis Vārna, Eva Mahta, Gints Ločmelis, Raivis Kalējs , 
Andrejs Radzevičs, Iveta Samoviča, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Kristīne Pastore. 
Attālināti: 
Inga Ratniece, Linards Tiļugs, Dzintars Kudums, Kristīne Dundure. 
 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Gatis Kalniņš, Sandris Bēča. 
 
Sēdi vada Aivars Priedols 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Ieraksts publiski pieejams pašvaldības mājas lapā: www.dkn.lv 
  
 
 
 
 

http://www.dkn.lv/
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Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 

 
 

1.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu” apstiprināšanu 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 00m 02s 
 

Aivars Priedols  - Informē, ka  
- pie viņa kā Finanšu komitejas priekšsēdētāja ar 

priekšlikumiem vērsās deputāte Patricija Andersone 
(09.02.2024. lietvedības sistēmā reģistrēts 
iesniegums Nr.DKN/2024/4.9/1567-S).  

- Izteiktie priekšlikumi ir ievietoti programmā.  
- Aicina pieņemt Darba kārtību.  

 Iebildumi no komitejas locekļiem netiek saņemti. 

Gints Brumbergs  Informē par budžeta projekta tapšanas principiem, pašvaldības 
finanšu resursiem, 2024.gada plānotajiem ieņēmumiem, 
izdevumiem, palielinājumiem un samazinājumiem. 

Edgars Treimanis, 
Andrejs Radzevičs  

Izsaka viedokli par iespējamiem risinājumiem budžeta 
taupīšanai un budžeta plāna izpildei. 

Aivars Priedols 
 

Saka, ka uz nākošo sēdi uzdotos jautājumus par sporta zāli un 
diviem laukumiem var sagatavot un izskatīt detalizēti. 

Evija Farbotko 
 

Informē  
- par budžeta projektu,  
- darba grupu, kas veica izskatīšanu,  
- izsūtīto budžeta projektu deputātiem, 
- iecerēm un izmaksām. 

Andrejs Radzevičs 
 

- Uzdod jautājumu par paredzēto ieceres darbu tehnisko 
projektu; 

- Norāda, ka paredzētās darba summas ir lielas. 
 

Komitejas gaitā, piesaistot Uldi Vārnu, tiek  noskaidrots, ka 
tehniskais projekts ir. 

Aivars Priedols 
 

Izsaka piedāvājumu: norādīto nepieciešamību realizēt pie 
pirmajiem budžeta grozījumiem. 

Evija Farbotko 
 

- Turpina ziņot par budžeta projektu: kādas ieceres 
budžetā nav iekļautas.  

- Jautā deputātiem par to, kādas summas budžeta projektā 
paredzēt līdzfinansējuma sadaļā sportam un kultūrai.  
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Klātesošie komitejas deputāti neakceptēt manteļskursteņa 

remontdarbam prasītos finanšu līdzekļus. 

Linards Tiļugs 
 

Informē par Kultūras jautājumu komitejā skatītiem budžeta 
samazinājumiem. 

 
 
  

Turpmākā gaitā Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Aivars 
Priedols, Andrejs Radzevičs, kā arī Gints Ločmelis iesaistītas 

diskusijā par uzņēmējdarbības konkursa lietderību.  
 

Aivars Priedols izsludina pārtraukumu. 
Komitejas sēdes pārtraukums no plkst. 10. 56 līdz plkst. 11. 09 

 

Aivars Priedols  Deputāti mutiski atbalsta Edgara Treimaņa izteikto, ka 
- aktivitāte uzņēmējdarbības konkursam ir jāsaglabā;  
- 60 000 EUR budžetā jāparedz pagājušā gada iniciatīvai; 
- 20 000 EUR jāparedz jaunajai iniciatīvai.  

Andrejs Radzevičs  Izsakās 
- par atbalstu sportam; 
- ka, pirms grozīt summu budžetā, nepieciešams veikt 

izvērtējumu; 
- ka nepiekrīt tam, ka finanšu līdzekļi citām vajadzībām 

tiek “paņemti no Dunalkas tribīņu naudas”.  

Raimonds Reinis  Informē, ka Sporta biedrībai tiek novirzīts līdzfinansējums 50 
000 EUR.  

Evija Farbotko  Precizē, ka šobrīd budžetā ir ielikts 20 000 EUR Grobiņas 
SC/LFS. 

Andrejs Radzevičs  - Vērš uzmanību par budžetā norādīto atbalstu 
ugunsdzēsējiem.  

- Uzdod jautājumu - vai nepārklājas finansējums par 
hidrantu pārbaudi.  

Aivars Priedols  - Uzdod budžeta projektā veikt pārbaudi par hidrantu 
finansējumu; 

- Aicina pievērsties un izskatīt sagatavoto lēmumprojektu  
- Norāda, ka atbildi uz papildus uzdotajiem jautājumiem ir 

iespēja sagatavot uz nākošo komitejas sēdi.  

Raivis Kalējs Izsakās par budžeta veidošanas principiem un kritērijiem. 

Linards Tiļugs 
 

- Izsakās par Kultūras pārvaldes pārziņā nodotajām 
saimnieciskajām lietām.  

- Norāda, ka tas nav pareizi un saimnieciskās lietas 
būtu jāorganizē savādāk. 

Edgars Treimanis un 
Gints Brumbergs 

- Izsakās par saimniecisko lietu nodošanu un pārziņu 
Kultūras pārvaldei. 
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- Norāda, ka saimniecisko lietu nodošana un pārziņa 
Kultūras pārvaldei ir pareiza. 

 
Aivars Priedols  
izsaka priekšlikumu: 
 

 
1. Parka ielas rekonstrukcija - asfaltēšana 300 m 

projektēšana un būvniecība EUR 96 800; 
2. Stāvlaukuma projektēšana + izbūve - EUR 34 630; 
3. Tirgoņu ielas posma rekonstrukcija 280m, tehniskais 

projekts EUR 33 88; 
4. Tirgoņu ielas posma rekonstrukcija 280 m, 

rekonstrukcija EUR 86 100. 
  
Pārdalīt paredzēto finansējumu no Dunalkas, Vecpils, 
Durbes, Tadaiķu pagastu un Durbes pilsētas apvienības 
pārvaldes budžetā iekļautās ieceres - noasfaltēt grantēto 
autoceļu posmus (plānotā summa 170 000 EUR) uz 
Priekules pagasta un Priekules pilsētas apvienības 
pārvaldi, lai realizētu ieceri - Parka ielas rekonstrukcija- 
asfaltēšana 300 m (projektēšana un būvniecība) 96 800 
EUR. 
 
Nīcas skolai samazināt līdzekļus mācību grāmatu iegādei. 
Budžeta projektā  paredzētā summa 33 334 EUR, 
samazinot uz 3 334 EUR. 

 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

7 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  Atbalstīt priekšlikumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada 
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budžeta plānu” apstiprināšanu” ar korekcijām 
apstiprināšanai uz domes sēdi. 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 13m 21s 

 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 


